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اساس همه:
- شکست ها

- و پیروزی ها
از خود آدم شروع می شود.

انسان اساس پیروزی است و اساس شکست است.
باور انسان، اساس تمام امور است.

آئین انقلاب اسلامی- ص440

»باور« انسان اصل است

درمکتب امام

در عملیات پیچیده اطلاعاتی سپاه
عاملان تیم ترور دادستان زابل 

دستگیر شدند
روابط عمومی قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه از دستگیری 

اعضای تیم ترور دادستان زابل خبر داد.
به گزارش روابط عمومی قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه، اعضای 
تیم ترور دادستان زابل طی عملیات پیچیده اطلاعاتی دستگیر شدند.
در همین راستا، سردار رمضان شریف معاون روابط عمومی سپاه 
پاسداران در گفت وگو با فارس گفت: در تماسی که با فرمانده نیروی 
زمینی س��پاه داشتیم، سردار پاکپور ضمن تأیید این خبر اعلام کرد 

که این تیم هیچ وابستگی به گروهک های معاند نظام نداشته است.
وی افزود: سردار پاکپور همچنین تاکید کرد که این ترور مربوط 

به مباحث قاچاق بوده است.
لازم به ذکر اس��ت، بعد از اعلام خبر ترور دادستان زابل گروهک 
تروریستی جیش العدل ادعا کرده بود که این ترور به وسیله آنها انجام 

شده است.
گفتنی است، موسی نوری قلعه نو دادستان زابل صبح روز چهارشنبه 
15 آب��ان م��اه جاری به همراه راننده خود در ابتدای جاده زاهدان در 
مسیر محل کار هدف اقدام تروریستی واقع شده و به شهادت رسیدند.

قاضی مدیر خراسانی:
تعیین وقت دادگاه احمدی نژاد

 تغییر نکرده است
قاضی س�یامک مدیر خراس�انی تاکید کرد که تغییری در 

تعیین وقت دادگاه محمود احمد ی نژاد به وجود نیامده است.
قاضی سیامک مدیرخراسانی با تاکید بر این که جلسه رسیدگی 
به پرونده محمود احمدی نژاد در موعد مقرر برگزار می ش��ود، گفت: 

تغییری در تعیین وقت دادگاه به وجود نیامده است.
وی در گفت وگو با ایسنا، از بیان جزییات بیشتر درمورد اتهامات 
و شاکیان پرونده محمود احمدی نژاد خودداری کرد و اطلاع رسانی در 

این زمینه را برعهده سخنگوی دستگاه قضایی دانست.
بازدید سرلشکر جعفری از جدیدترین تجهیزات 

نیروی زمینی سپاه
دریافت شبانه روزی تصاویر از مرزها 

توسط سپاه

فرمان�ده کل س�پاه پاس�داران انق�لاب اس�لامی از 
جدیدترین دستاوردهای نظامی سازمان تحقیقات و جهاد 

خودکفایی نیروی زمینی سپاه بازدید کرد.
 سردار سرلش��کر محمدعلی جعفری فرمانده کل سپاه در 
رأس هیأتی از س��ازمان تحقیقات و جه��اد خودکفایی نیروی 

زمینی سپاه بازدید کرد.
در این بازدید که سردار پاکپور فرمانده نیروی زمینی سپاه، 
سرلشکر جعفری را همراهی می کرد، فرمانده کل سپاه در جریان 
روند پیشرفت آخرین پروژه های تحقیقاتی سازمان تحقیقات و 

جهاد خودکفایی نیروی زمینی سپاه قرار گرفت.
در ادامه چند دستاورد که مورد بازدید سرلشکر جعفری قرار 

گرفت معرفی می شود:
خودرو برف رو با قابلیت حرکت سریع و مطمئن در جاده های 
برفی اولین پروژه ای بود که مورد بازدید فرمانده کل سپاه قرار 
گرفت.مسئول سازمان تحقیقات و خودکفایی نیروی زمینی سپاه 
در خصوص ساخت خودرو برف رو گفت: این خودرو در مناطق 
برفی ش��مالغرب مورد امتحان قرار گرفت و هم اکنون تمامی 

ایرادات آن برطرف شده و آماده تولید انبوه است.
توپ بهینه سازی شده 23 میلیمتری یکی دیگر از پروژه هایی 

بود که مورد بازدید فرمانده کل سپاه قرار گرفت.
مسئول سازمان تحقیقات و جهاد خودکفایی نیروی زمینی 
س��پاه در خصوص این پروژه گفت: مشکلاتی که در توپ های 
23 میلیمتری وجود داشت را توانستیم با کار مشترک با تیپ 
16 قدس در این نمونه برطرف و بهینه سازی کنیم. وی افزود: 
این توپ بهینه سازی شده خیلی نرم حرکت کرده و می تواند 
بر روی اهداف قفل و اجرای آتش کند. وی ادامه داد: همچنان 
دنبال ارتقای این توپ هستیم تا با نصب دوربین ترمال و قوی تر 

کردن دوربین مرئی بتوانیم در یگان از آن استفاده کنیم.
مسئول سازمان تحقیقات و جهاد خودکفایی نیروی زمینی 
س��پاه در جریان بازدید از پروژه ارس��ال تصویر نیز گفت: این 
مجموعه ارسال تصویر برد بلند است که با بقیه مجموعه هایی 

که تاکنون ساخته شده فرق می کند.
مسئول سازمان تحقیقات و جهادخودکفایی نیروی زمینی 
سپاه با اشاره به اینکه این دومین نمونه سیستم ارسال تصویر 
اس��ت که در این سازمان تولید شده، افزود: ما توانایی داریم با 
اس��تفاده از این سامانه، تصاویر نقاط حساس مرزی را بصورت 

شبانه روزی رصد کرده و برای قرارگاه ها ارسال کنیم.
پروژه عاصفه)توپ 23 میلیمتری سه لول چرخشی گاتلینک( 
که از آن بعنوان پروژه استراتژیک نیروی زمینی سپاه یاد می شود 
یکی دیگر از پروژه هایی بود که مورد بازدید فرمانده کل سپاه 

قرار گرفت.
مسئول سازمان تحقیقات و جهاد خودکفایی نیروی زمینی 
س��پاه در تش��ریح این پروژه که برای اهداف هوایی و مقابله با 
موش��ک های کروز طراحی ش��ده، گفت: این پ��روژه توپ 23 
میلیمتری چرخش��ی اس��ت که قادر است با دو نواخت 700 و 

900 تیر در دقیقه اجرای آتش کند.
س��لاح هوش��مند صاعقه که نمونه آن در رژه 31 شهریور 
امسال به نمایش عموم گذاشته شد از دیگر پروژه هایی بود که 
سرلش��کر جعفری از آن بازدید کرد، این سلاح شامل دوربین 
مرئی، ترمال، لیزر و سلاح دوشکا است که قادر است با استفاده 
از دوربین و قابلیت رهگیری، فرد، وس��ایل نقلیه و هر موجود 

متحرک دیگری را مورد هدف قرار دهد.
این سیس��تم قابلیت این را دارد که با دوش��کا تک تیر را به 
خال بزند.فرمانده کل س��پاه یکی از بهترین قابلیت های سلاح 
صاعق��ه را هدف گیری دقیق اه��داف متحرک خواند و توصیه 
کرد: اگر این سیستم روی خودرو قرار گیرد و استپلایزر داشته 

باشد، موثرتر است.
س��لاح تک تیرانداز سیاوش سلاحی با کالیبر 7/62 با وزن 
بس��یار س��بک و از همه مهمتر کاملًا تولید داخل بوده که در 
جریان این بازدید به نمایش درآمد.س��لاح سیاوش که در حال 
تولید محدود صنعتی است با یک خشاب 5 تیری شش و نیم 

کیلوگرم وزن داشته و با برد 700 متر دقیق خال را می زند.
آخرین پروژه ای که مورد بازدید سرلشکر جعفری و هیأت 
همراه قرار گرفت س��لاح 20 میلیمتری دوش پرتاب آرش بود.

این س��لاح که ضدبالگرد و اهداف دقیق زمینی و آمادی است 
دارای برد دقیق 1400 متر و برد موثر 1800 است.از ویژگی های 
این سلاح که نمونه خارجی ندارد، نیمه اتوماتیک بودن، کالیبر 

و دقت آن است.

روحانی در دیدار مجمع نمایندگان استان خوزستان:
اولویت خدمت رسانی دولت در خوزستان 

حلّ مسئله آب و ریزگردها و لایروبی اروند است
رئیس  جمهور با اش�اره به وجود اس�تعدادها، ظرفیت ها 
و توانمندی های گس�ترده در استان خوزستان، بر ضرورت 
بهره گیری از این ظرفیت ها در جهت توس�عه، پیش�رفت و 

آبادانی بیش از پیش این استان تاکید کرد.
اس��تان  نماین��دگان  مجم��ع  دی��دار  در  روحان��ی  حس��ن 
خوزس��تان گفت: اس��تان خوزس��تان یکی از اس��تان های مرزی 
بس��یار مهم کش��ور اس��ت که م��ردم آن در طول س��الهای دفاع 
 مق��دس، مدافع��ان کش��ور در برابر تهاج��م تجاوزگ��ران بوده اند.

رئیس جمه��ور تصری��ح ک��رد: اس��تان خوزس��تان ب��ه لح��اظ 
وج��ود اس��تعدادهای ف��راوان ازجمله؛ نی��روی انس��انی پرتلاش 
مناب��ع  ب��ودن  دارا  و  طبیع��ی  توانمندی ه��ای  متخص��ص،  و 
 ارزش��مند، از اس��تان های ثروتمن��د کش��ور به ش��مار م��ی رود.

دکتر روحانی با اشاره به اینکه باید نسبت به رفع مشکلات استان 
خوزس��تان رس��یدگی و برنامه ریزی شود، خاطرنش��ان کرد: یکی 
از مش��کلاتی که مردم این اس��تان با آن مواجه هس��تند، مسئله 
زیس��ت محیطی نظیر پدیده ریزگردها اس��ت ک��ه این موضوع در 
اولین جلس��ه ش��ورای عالی محیط زیس��ت به عن��وان مهم ترین 
مس��ئله زیست محیطی کشور مورد بررسی قرار گرفت و مقرر شد، 
دستگاه های ذیربط از جمله وزارت امور خارجه در خصوص رفع این 
مشکل و چگونگی همکاری با دیگر کشورها اقدامات لازم را انجام 
دهند؛ البته حل این مشکل نیاز به برنامه ریزی دقیق و زمان مناسب 
دارد. همچنین فعال سازی اروند و پاکسازی و لایروبی اروند که باید 
 با مشارکت کشور عراق انجام شود جزو اولویت های این دولت است.

رئیس جمهور یکی دیگر از مش��کلات بزرگ اس��تان خوزستان را 
موضوع آب عنوان کرد و در این راس��تا افزود: بحث های اصولی در 
خصوص اقدامات اساسی در زمینه تأمین آب استان در شورای عالی 
آب به انجام رس��یده که باید به مساله حق آبه کارون و تامین آب 
مورد نیاز بویژه آب ش��رب مردم توجه ویژه  شود. البته معضل آب 
اختصاص به این استان ندارد و برای حل مشکل آب موضوع بهره وری 
 آب مورد اس��تفاده در بخش کش��اورزی جزو اولویت ها باید باشد.
دکت��ر روحان��ی گف��ت: در زمین��ه انتق��ال آب از کارون نیز باید 
به گون��ه ای برنامه ری��زی و اق��دام ش��ود ک��ه در ص��ورت مصرف 
نش��ود. آس��یب  دچ��ار  خوزس��تان  اس��تان  اس��تان ها،   س��ایر 

رئیس جمهور با اش��اره به مش��کلات مردم این اس��تان در زمینه 
رفت وآم��د ب��ا کش��ورهای همج��وار به ویژه کش��ور ع��راق گفت: 
اس��تان خوزس��تان می توان��د از طریق توریس��م، اقتص��اد خود را 
ش��کوفا کن��د ک��ه در زمینه مس��ائل مربوط ب��ه رفت وآمد و حل 
 مش��کل ویزا بای��د هماهنگی های لازم با دولت عراق انجام ش��ود.

دکتر روحانی همچنین تصریح کرد: پاکس��ازی و لایروبی اروندرود 
می تواند موجب احیای ش��هرهای آبادان و خرمشهر شده و رشد و 
توسعه را در این منطقه به وجود می آورد که در این زمینه نیز در 

حال رایزنی با مسئولان کشور عراق هستیم.
بروجردی در دیدار با سفیر کوبا:
نوبت گروه 1+5 است 

که حسن نیت خود را نشان دهد 
رئیس کمیسیون امنیت ملی مجلس در دیدار با سفیر کوبا گفت: 
با توجه به شفافیت جمهوری اسلامی ایران در فعالیت های صلح آمیز 
خود و حق مسلم ایران در بهره برداری از مزایای انرژی هسته ای، 

اکنون نوبت گروه 1+5 است که حسن نیت خود را نشان دهد.
علاءالدی��ن بروج��ردی رئی��س کمیس��یون امنیت ملی و سیاس��ت 
خارج��ی مجل��س در دیدار با ولادیمیر اندرس گوترالس کس��ادا س��فیر 
جدید کوبا در تهران با اش��اره به علاقمندی جمهوری اس��لامی ایران به 
گس��ترش روابط فی مابین ای��ران و کوبا اظهار داش��ت: پیوندهای عمیق 
دوس��تی و اش��تراکات فراوان در دیدگاه های دو کش��ور زمینه مناس��بی 
 ب��ه منظ��ور توس��عه و تحکیم روابط دو کش��ور ب��ه وجود آمده اس��ت. 
 وی با اش��اره به مذاکرات کشورمان با گروه 1+5 در ژنو افزود: با توجه به 
شفافیت جمهوری اسلامی ایران در فعالیت های صلح آمیز خود و حق مسلم 
ایران در بهره برداری از مزایای انرژی هسته ای، اکنون نوبت گروه 1+5 است 
که حسن نیت خود را نشان دهد. بروجردی ناکامی مذاکرات در رسیدن 
به توافق نهایی در دور قبلی ژنو را ناش��ی از ضعف تصمیم گیری برخی از 
 کش��ورهای مذاکره کننده و تأثیر پذیری آنها از رژیم صهیونیستی دانست. 
  ولادیمیر اندرس گوترالس کسادا سفیر جدید کوبا در تهران نیز در این 
دیدار با اعلام حمایت کش��ورش از گس��ترش روابط با جمهوری اسلامی 
ایران گفت: کوبا از تقویت و گسترش روابط با ایران در زمینه های مختلف 
پارلمانی و سیاسی و بین المللی حمایت می کند.  سفیر کوبا در خصوص 
پرونده هسته ای کشورمان ادامه داد: هاوانا همواره از حق جمهوری اسلامی 
ایران در دسترسی به انرژی صلح آمیز دفاع کرده و مخالف اعمال تحریم ها 

علیه جمهوری اسلامی ایران بوده است. 
استاندار تهران:

پیگیر زمین خواری شمال تهران هستیم 
اس�تاندار ته�ران اع�لام ک�رد اس�تانداری با تم�ام تلاش 
زمین خ�واری  پیگی�ری  و  مقابل�ه  راس�تای  در  جدی�ت  و 
اس�ت. ش�ده  عم�ل  وارد  ته�ران  ش�مال  مناط�ق   در 

"سیدحسین هاشمی"  استاندار تهران در گفتگو با  باشگاه خبرنگاران، 
گفت: اس��تانداری تهران با تمام تلاش و جدیت در راس��تای مقابله و 
 پیگیری زمین خواری در مناطق ش��مال تهران وارد عمل ش��ده است.
  وی افزود: ما تمام اهتمام خود را بکار بسته ایم تا این موضوع را حل کنیم.

هاش��می روز گذش��ته در گفتگوی��ی ضم��ن تأیید تذک��ر دفتر مقام 
معظ��م رهبری درب��اره زمین خ��واری در ش��مال تهران گفت��ه بود: 
از دفت��ر ایش��ان درب��اره موضوع��ات مختل��ف متذک��ر می ش��وند و 
 در گذش��ته نی��ز تذکراتی درب��اره موضوع��ات مختل��ف داده بودند.
وی همچنین یادآور ش��ده بود که طبیعتاً هرکجا که احس��اس کنند 
مق��داری به منابع طبیعی تجاوز ش��ده اس��ت، از دفتر ایش��ان تذکر 
 می آید و مطمئناً مورد اقدام و پیگیری استانداری تهران قرار می گیرد.

هاش��می درب��اره طرح برخ��ی از نمایندگان مجلس مبن��ی بر انتقال 
پایتخت سیاسی از تهران به شهر دیگری افزود: این موضوع باید مابین 
مجلس و دولت مورد بحث و بررسی قرار گیرد و استانداری تهران در 
 این باره هیچ دخالتی را انجام نداده و به این بحث ورود پیدا نمی کند.

لازم به ذکر اس��ت ابوالفضل ابوترابی عضو کمیسیون حقوقی مجلس 
از امضای نامه ای توسط 50 نماینده مجلس به منظور بررسی خارج از 
 نوبت طرح ساماندهی و انتقال پایتخت در صحن علنی، خبر داده بود.

اس��تاندار تهران در پاس��خ به س��والی مبنی بر نحوه چگونگی کنترل 
آلودگی هوای تهران، خاطرنشان کرد: استانداری برنامه جامعی را برای 
این موضوع در نظر گرفته است و در جلسه روز چهارشنبه شورای عالی 
ترافیک این برنامه را معرفی خواهد کرد تا درباره آن تصمیم گیری شود.  

در حاش�یه دومین کنگره بین المللی علوم 
انس�انی اس�لامی که با حض�ور رئیس مجلس 
شورای اسلامی برگزار شد یک دانشجو با طرح 
سوال از لاریجانی پرسید چرا ما امروز شاهدیم 
که در دانشگاه های کش�ور، اساتیدی مشغول 
درس دادن هس�تند ک�ه زمینه س�از فتنه88 

شدند .
علی لاریجانی رئیس مجلس شورای اسلامی در 
حاشیه دومین کنگره بین المللی علوم انسانی- اسلامی 
که روز گذشته در محل سالن همایش های بین المللی 
صدا و سیما برگزار شد، در جمع خبرنگاران در پاسخ 
به سوالی در خصوص فعالیت وزارت علوم، تحقیقات و 
فناوری در خصوص اسلامی کردن علوم گفت:  سال ها 
در این زمینه در حال کارکردن هستم و بحث اسلامی 
شدن علوم اسلامی مطرح است اما کار در این زمینه 

با بخشنامه و قانون حل نمی شود.
در ادام��ه دانش��جویی در جمع خبرنگاران آمد و 
خطاب ب��ه آقای لاریجانی  گفت: آقای لاریجانی من 
به عنوان یک دانش��جو در فضای علمی کشور کار و 
وظیفه خود را انجام می  دهم اما ما امروز شاهدیم که 

در حاشیه حضور لاریجانی در همایش علوم انسانی صورت گرفت

اعتراض به تدریس حامیان فتنه 88 
در دانشگاه ها

در دانشگاه های کشور علوم انسانی تدریس می شود 
و اساتیدی مشغول درس دادن هستند که زمینه ساز 
فتنه 88 ش��دند مجلس در ای��ن زمینه چه کاری را 
می خواهد انجام بدهد و فعالیت حقوقی آن چیست؟ 
که لاریجانی در پاسخ به وی گفت: البته دانشجویان 
باید حساس��یت سیاس��ی لازم را داشته باشند و در 

عرصه دانشگاه ها فعالیت کنند.
وی افزود:  اما مسئله ما امروز بحث های روز سیاسی 
نیست بلکه کمک به تکوین علوم انسانی اسلامی است 
و دغدغه ما باید این باشد.لاریجانی در پاسخ به سوال 
دیگری درباره روند تکوین علوم انس��انی و همچنین 
پیشبرد آن گفت:  نکته ای که در این باره شایان توجه 
است این نکته است که امروز این دغدغه تنها منحصر 
به ما نیست بلکه در غرب هم این بحث وجود دارد که 

امروز علوم انسانی با چه مبانی در حال رشد است.
به گزارش فارس، لاریجانی درباره اینکه وضعیت 
منابع ما در حوزه منابع علوم انس��انی چگونه است، 
گفت:  خوش��بختانه کتب اسلامی  و همچنین منابع 
غربی در دس��ترس هس��تند و در ای��ن زمینه هیچ 

محدودیتی وجود ندارد.

بسیج اساتید کش�ور در نامه ای خطاب به 
فرجی دانا اعلام ک�رد اگر نظام به خاطر رأفت 
اسلامی فتنه گران 88 را به محکمه نسپرد، آیا 
اکنون باید از سوی وزیر علوم جمهوری اسلامی 

تشویق شده و مدال ارتقا دریافت دارند؟ 
در بخش��ی از متن نامه س��ازمان بسیج اساتید 
کش��ور به فرجی دانا وزیر علوم، تحقیقات و فناوری 
که در اعتراض به انتصابات اخیر وی در این وزارتخانه 
منتش��ر شد، آمده است؛ با انتصابات اخیر جنابعالی 
برای همه علاقمندان به پیش��رفت علمی کش��ور و 
نیروهای ارزشی و انقلابی این سؤال پیش آمده که 
آیا با بازگرداندن کس��انی ک��ه در فتنه 88 قانون را 
زیر پا گذاش��تند و کشور را حدود هشت ماه درگیر 
کردند و هماهنگ با خواسته های دشمنان نظام برای 
از بین بردن میراث امام )رضوان الله تعالی علیه( از 
هر کوششی دریغ نکردند تا اینکه ملت بزرگ ایران 

ب��ا هدایت و مدیریت مقتدای خویش آن ها را عقب 
زدند، آرامش و پیش��رفت علمی میسر خواهد بود؟ 
اگر نظام به خاطر رأفت اسلامی آن ها را به محکمه 
نسپرد، آیا اکنون باید از سوی وزیر علوم جمهوری 
اس��لامی تشویق شده و مدال ارتقاء دریافت دارند؟ 
ش��ما خوب می دانید که اقدام به چنین رفتاری در 
یکی از کش��ورهای غربی که کعبه آمال غربگرایان 
ایرانی بش��مار می روند با شدت و حدت با مرتکبان 

آن برخورد می گردید.
اس��اتید بس��یجی دانش��گاه ها در نامه خود به 
وزیر علوم تاکید کردند؛ چگونه می توان سرنوش��ت 
مهمترین مرکز راهبردی کش��ور در زمینه پژوهش 
و کادرس��ازی را به کسانی سپرد که برای به قدرت 
رسیدن )خوشبینانه ترین فرض( حاضر شدند تمام 
مرزهای قانونی و اخلاقی را در فتنه 88 بش��کنند؟ 
چه تضمینی وجود دارد که این ها پروژه های محرمانه 

تحقیقاتی نظام را به بیگانه نفروشند و چه تضمینی 
وجود دارد که این ها نخبگان دانشگاهی را شناسایی 
و آن ها را برای خدمت به غربی  ها دلالت به رفتن به 
آن طرف آب نکنند تا بعداً بهانه ای نیز برای بعضی 

پیدا شود و مدام مرثیه فرار نخبگان سر دهند.
در ادام��ه این نامه با اش��اره به س��ابقه مدیرانی 
که توس��ط وزیر علوم منصوب ش��دند، آمده است؛ 
جن��اب دکتر فرجی دان��ا مگر بعضی کس��انی که 
ازسوی جنابعالی ارتقاء مقام یافتند، دانشگاه تحت 
مدیریتشان در دوره اصلاحات به پاتوق اعضای احزاب 
منحله مجاهدین و مشارکت برای توطئه علیه ماهیت 
دینی نظام در نیامده بود که پس از شکست کودتای 
88 عده زیادی از آن ها به دامن دشمن خزیدند، حتما 
از برنامه های دیگر جنابعالی و دوستانتان برگرداندن 
این آقایان البته با سلام وصلوات و شاید هم با سوت 
وکف است و حتماً آن را در قالب اعتدال طلبی تفسیر 

خواهید نمود.
در پایان نامه بس��یج اس��اتید کشور تاکید شده 
اس��ت که در عین حال همه بای��د بدانند که اقتدار 
پولادین و مستحکم نظام مقدس جمهوری اسلامی 
در پرتو رهبری ولی امر مس��لمین و حضور بیش از 
سی هزار نفر استاد بسیجی و خیل عظیم دانشجویان 
و کارمندان ارزش��ی و بسیجی در دانشگاه  ها اجازه 
ایجاد تشنج در دانشگاه  ها و مؤسسات آموزش عالی 
را نخواهند داد و البته حتما نمایندگان ولایتمدار و 
آگاه و هیئت رئیس��ه ارزشی و مدیر مجلس شورای 
اسلامی در جلوگیری از خیمه زدن نیروهای غرب گرا 
و فعال فتنه 88 و اعضای احزاب منحله و غیرقانونی 
در ستاد وزارت علوم و پست های مدیریتی دانشگاه  ها 
از بوق  ها و شانتاژهای رسانه های آلوده به دلارهای 
آمریکای��ی واهمه ای به خ��ود راه نخواهند داد و به 

وظایف شرعی و قانونی خود عمل خواهند کرد.

سازمان بسیج اساتید کشور خطاب به وزیر علوم:

فتنه گرانی كه به دلیل رأفت اسلامی مجازات نشدند
 اكنون با تشویق و مدال ارتقا می یابند!

سرویس سیاسی-
در آس�تانه مذاک�رات ژن�و3 می�ان ایران و 
1+5 ،تی�م مذاکره کننده کش�ورمان با اعضای 
کمیسیون امنیت ملی مجلس به میزبانی وزارت 
خارج�ه دیدار و گفت وگو کرد.دیداری که بنابر 
گفت�ه برخی از مقامات وزارت خارجه قرار بوده 

جزئیات آن رسانه ای نشود .
با این حال، برخی از اعضای کمیسیون امنیت ملی 
مجلس در گفت و گوهایی به تشریح نشست مشترک 
تیم مذاکره کننده و اعضای کمیس��یون پرداختند و 

جزئیاتی را رسانه ای کردند.
نکت��ه مه��م در این میان این اس��ت ک��ه در این 
جلس��ه تاکید شده است که رویکرد مذاکرات باید به 
سمت وسوی اقتدار و عزت جمهوری اسلامی باشد و 
تا زمانی مذاکرات دنبال می ش��ود که تحریم ها کنار 
گذاشته شود؛ چراکه ادامه مذاکرات و ادامه تحریم ها 
معنای��ی ن��دارد و مطمئنا در این حال��ت باید تعلیق 

مذاکرات دنبال شود.
در همین زمینه، محمد حسن آصفری عضو هیئت 
رئیسه کمیسیون سیاست خارجی مجلس با اشاره به 
جلسه یکشنبه شب کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی با وزیر امور خارجه  اظهار داشت: در این جلسه 
آقای ظری��ف به همراه معاونانش و همچنین اعضای 
تیم مذاکره کننده هسته ای از جمله آقایان عراقچی و 

تخت روانچی حضور داشتند
به گفته ی وی، این گزارش شامل بحث ها و موارد 
دنبال ش��ده در مذاکرات ژنو، ملاقات های انجام شده 
توس��ط تیم مذاکره کننده و کارشناس��ان و معاونین 
وزارت خارج��ه با 1+5 و همچنی��ن ملاقاتهای وزیر 
خارجه ب��ا وزرای خارجه آمری��کا، آلمان، انگلیس و 

چین و روسیه بود.
این عضو هیات رئیس��ه کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی با بیان این که 
در این جلس��ه موضوعاتی مورد تاکید کمیس��یون و 
وزارت خارجه قرار گرفت، گفت: در این جلسه هر دو 
طرف تاکید کردند در موضوع هس��ته ا ی باید اقتدار و 

عزت نظام حفظ شود.
وی به ایسنا گفت: خط قرمز های مذاکرات نیز در 
این جلس��ه مورد تاکید قرار گرفت به ویژه این که به 
هیچ وجه موضوع تعلیق غنی سازی و بستن سایت های 
فردو و اراک نباید در دستور کار قرار گیرد.همچنین 
خروج مواد تولید شده به خارج از کشور نیز نباید در 

دستور کار باشد.

آصفری ادامه داد: در این جلس��ه تاکید ش��د که 
موضوع برداشتن تحریم ها یکی از موارد بسیار مهمی 
است که باید دنبال شود و این که اگر کنگره و سنای 
آمری��کا بخواهد لایح��ه جدیدی با مضم��ون اعمال 
تحریم های جدید یا تش��دید تحریم ها علیه ایران به 
تصویب برس��اند دیگر لزومی به ادامه  مذاکرات وجود 

ندارد و باید ادامه  مذاکرات تعلیق شود.
این عضو هیات رئیس��ه کمیسیون امنیت ملی و 
سیاس��ت خارجی مجلس تاکید کرد: این رویه که از 
یک طرف کنگره آمریکا لایحه ای در خصوص تشدید 
تحریم ها مصوبه داش��ته باشد و از طرف دیگر دولت 
 آمریکا مذاکره نماید، مورد قبول نیست. این موضوعی 

است که مورد تاکید ما و وزارت خارجه است.
آصفری با بیان این که در این جلس��ه تلاش��های 
صهیونیس��ت ها و فرانسوی ها در جریان مذاکرات ژنو 
مورد بررسی قرار گرفت، گفت: در مذاکرات ژنو فرانسه 
به عنوان بازیگری بود که سناریوی صهیونیست ها برای 
ناکام ماندن مذاکرات را دنبال می کرد.این موضوع در 
این جلسه بحث شد دلیل عمده مخالفت فرانسه فشار 
صهیونیس��ت ها بود چون آنها از این موضوع عصبانی 
هستند که چرا آمریکایی ها آنها را بازی ندادند و چرا 

مذاکرات در حال رسیدن به نتیجه است.
وی در عی��ن حال گفت: البته این موضوع مطرح 
ش��د که ممکن است تفاهمی بین آمریکا و فرانسه و 
س��ایر اعضای گروه 1+5 صورت گرفته باش��د تا آنها 
برای گرفتن امتیاز بیش��تر چنین س��ناریو و بازی را 

شروع کرده باشند.
این عضو هیات رئیس��ه کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس در جمع بندی جلسه مورد 
اش��اره گفت:  در این جلس��ه تاکید ش��د که رویکرد 
مذاکرات باید به سمت و سوی اقتدار و عزت جمهوری 
اس��لامی باش��د و نباید از آن کاسته شود. همچنین 
تا زمانی مذاکرات دنبال می ش��ود که تحریم ها کنار 
گذاشته ش��ود چون ادامه مذاکرات و ادامه تحریم ها 
معنای��ی ن��دارد و مطمئنا در این حال��ت باید تعلیق 

مذاکرات دنبال شود.
فردو و اراک جزو خطوط قرمز است

همچنی��ن، منص��ور حقیقت پ��ور نای��ب رئیس 
کمیس��یون امنیت ملی مجلس در تشریح جلسه یاد 
ش��ده اعضای کمیسیون امنیت ملی با » محمد جواد 
ظریف« وزیر امور خارجه کشورمان گفت: آقای ظریف 
در خصوص مذاکرات ایران و 1+5 و مباحث هسته ای 
توضیحاتی را ارائه ک��رد، همچنین موضوعاتی که از 

نظر ما به عنوان خط قرمز اس��ت، نیز توسط همکاران 
در این کمیسیون مطرح شد.

نایب رئیس کمیس��یون امنیت ملی در گفت وگو 
با باش��گاه خبرن��گاران،  با بیان اینک��ه خطوط قرمز 
کشورمان در بحث هسته ای روشن است، اظهار داشت: 
ما غنی س��ازی اورانیوم را حق مسلم خود می دانیم و 
به هیچ وجه از آن عدول نخواهیم کرد و این موضوع 
جزو خطوط قرمز و اصول ما به  شمار می رود و ما بر 

غنی سازی در داخل کشور تاکید داریم.
نماینده مردم اردبیل در مجلس با تاکید بر اینکه 
راکتور آب س��نگین اراک« جزو  »س��ایت فردو« و »
خطوط قرمز ما محسوب می شود، اظهار داشت: فعالیت 
ان پی تی« پیش  هسته ای کش��ورمان کاملا بر پایه »
می رود و جمهوری اسلامی ایران بارها آمادگی خود را 
برای نظارت آژانس بر فعالیت هسته ای کشورمان اعلام 

کرده و در عمل نیز آن را نشان داده است.
حقیقت پور در پایان در پاس��خ به این س��وال که 
نماینده ای از مجلس در تیم هس��ته ای کشورمان در 
این دوره از مذاکرات هس��ته ای در ژنو شرکت خواهد 
کرد؟ گفت: این بحث در دوره پیش��ین مذاکرات ژنو 
نی��ز مطرح بود،  وزارت خارجه ب��ا این موضوع موافق 
اس��ت اما ظاهرا نتوانسته است موافقت رئیس جمهور 
را بگیرد و می گویند دکتر روحانی باید با این موضوع 
موافقت کند، ل��ذا در این دور از مذاکرات نماینده ای 

حضور نخواهد داشت.
گزارش عراقچی از روند مذاکرات 

ع��وض حیدرپور عضو کمیس��یون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس در خصوص جلسه کمیسیون 
متبوع��ش در وزارت خارج��ه گفت: در این جلس��ه 
عراقچی گزارش��ی از روند مذاک��رات در ژنو 1، ژنو 2 

و لاهه ارائه داد.
نماینده مردم ش��هرضا در مجلس در گفت وگو با 
مهر ادامه داد: بر اساس اظهارات عراقچی در مذاکرات 
نیویورک چارچوب کلی مذاکرات مش��خص شد و در 
لاهه نیز بحث فنی ص��ورت گرفت که موضوعات به 

سمت تدوین تفاهم نامه پیش رفت.
حیدرپ��ور ادامه داد: ب��ر این اس��اس تفاهم نامه 
بی��ن ط��رف ایران��ی و آمریکایی تدوین ش��ده بود و 
آمری��کا از طرف 1+5 وکالت داش��ته که تفاهم نامه 
را تدوی��ن کند، پس از آنک��ه متن نهایی برای توافق 
آماده می ش��ود اختلافات و مباحث آغاز می شود که 
شامل ورود فرانسه و موضع گیری سایر کشورها روی 
مس��ئله است و روند به سمتی پیش می رود که روی 

تفاهم نام��ه توافق��ی صورت نمی گی��رد و نهایتا قرار 
می شود تفاهم نامه برای بررسی بیشتر به تهران بیاید.

حیدرپور با بیان اینکه متن تفاهم نامه متن کاملی 
بوده و خواسته های جمهوری اسلامی و طرف مقابل در 
آن ملاحظه شده است، گفت: البته آمریکا نقطه نظراتی 
داشته که جمهوری اسلامی آنها را قبول نکرده است.

وی ب��ا بی��ان اینک��ه عراقچ��ی و ظریف در 
خص��وص جزئیات تفاه��م نامه اطلاعات��ی ارائه 
ندادند، گفت:آنها اعلام کردند که ما متعهدیم تا 
زمانی که به نتیجه نرسیدیم جزئیاتی از این تفاهم 

نامه منتشر نکنیم.
عضو کمیس��یون امنیت ملی در خصوص اهداف 
تفاهم نامه طرف ایرانی گفت: غنی س��ازی اورانیوم بر 
اس��اس ان پی تی، تعیین درصد غنی سازی بر اساس 
نیازمندیهای کش��ور، به ویژه ب��رای رآکتور تهران از 

مهمترین اهداف جمهوری اسلامی بوده است.
وی ادام��ه داد: ط��رف غربی قبل از این هم اعلام 
کرده بود خواس��تار تعطیلی غنی س��ازی 20 درصد 
اورانیوم، ایجاد تغییراتی در بهره برداری از سایت فردو 

و تعطیلی رآکتور آب سنگین اراک است.
حیدرپور اضافه کرد: جمهوری اسلامی هم پیش 
از این نیز تاکید کرده اس��ت که هر جا که بر اس��اس 
ان پی تی عمل کند قابل تعطیلی نیس��ت و بازرسی 
از تاسیس��ات هسته ای در هر زمان توسط بازرسان و 

دوربین ها امکان پذیر است.
عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس تصریح کرد: 
یکی از اهداف مهم جمهوری اسلامی از این مذاکرات 
ای��ن اس��ت که پس از ش��فاف س��ازی فعالیت های 
هسته ای، 1+5 نیز باید پرونده جمهوری اسلامی را از 
شورای امنیت به آژانس انتقال دهد زیرا تا زمانی که 
پرونده ایران در شورای امنیت باشد می توانند هر زمان 
که خواستند علیه ایران قطعنامه به تصویب برسانند و 

به این ترتیب تحریم ها را تشدید کنند.
وی تاکید کرد: ظریف در این جلس��ه اعلام کرد 
مسئولیت اداره پرونده هسته ای بر عهده شورای عالی 
امنیت است و در حال حاضر شورای عالی امنیت ملی 

مذاکرات را برعهده وزارت خارجه گذاشته است.
عضو کمیس��یون امنیت ملی مجلس افزود: وزیر 
امور خارجه اع��لام کرد پیش نویس تفاهم نامه ایران 
و 1+5 بای��د در فرآیند ش��ورای عالی امنیت ملی به 
نتیجه برسد و بعد از آن به وزارت خارجه ابلاغ شود، 
وزارت خارج��ه نیز بر این اس��اس رون��د مذاکرات را 

ادامه می دهد.

هشدار مجلس به 5+1
تحریم ها لغو نشود مذاكره نمی كنیم

دبیر کل جامعه اس�لامی مهندسین تأکید 
کرد: بنده هیچ پیشنهادی به ناطق برای دبیر 
کلی جبهه پیروان نداده ام، چرا که یقین دارم 

این مسئولیت را نمی پذیرد.
محمدرض��ا باهنر دبیر کل جامعه مهندس��ین 
درب��اره اینکه آیا ش��ورای مرکزی جبه��ه پیروان با 
حجت الاسلام ناطق نوری برای قبول دبیرکلی این 
جبهه ملاقاتی داشته است، گفت: بنده کاملًا دیدار 
شورای مرکزی جبهه پیروان با آقای ناطق نوری را 
تکذیب می کنم و ش��ورای مرکزی هیچ ملاقاتی با 

وی نداشته است.
وی در گفت وگو با فارس: با تأکید بر اینکه تاکنون 
بنده هیچ پیشنهادی به آقای ناطق نوری برای حضور 
در جبهه پی��روان نداده ام، افزود: یکی از دلایلم نیز 
که این پیش��نهاد را با ایشان مطرح نکردم این بود 
که می دانستم وی این مسئولیت را نمی پذیرد و به 

این مسئله یقین دارم.
باهنر درباره انتصاب��ات جنجالی و نگران کننده 
در وزارت علوم و س��پردن این وزارتخانه به جریان 
اصلاح طلب و فش��ار برای برکن��اری فرهاد رهبر به 
عنوان یک چهره معتدل خاطرنش��ان کرد: یکی از 
شعارهای آقای روحانی اعتدال بود اما اینکه در وزارت 
علوم از اصلاح طلبان اس��تفاده ش��ود یا اصولگرایان 
ممکن اس��ت بگویند اعتدال در هر دو طرف وجود 
دارد اما اگر دس��ت بنده بود قطعاً وزارت علوم را به 

اصلاح طلبان نمی سپردم.
وی با بیان اینکه برداشت ما از آقای فرجی دانا 
این نبود و الان نیز توقع ما از او چیز دیگری اس��ت 
تصریح کرد: آقای فرجی دانا باید بتواند به رفتارهای 
خود پاس��خ دهد و در عین حال به رئیس جمهور و 

مجلس پاسخگو باشد.
نای��ب رئی��س مجلس با اش��اره ب��ه اینکه وزیر 
می تواند معاونین خود را انتخاب کند، در عین حال 
تأکی��د کرد: اگر م��ا جایی رفتار وزیر را به مصلحت 
جمهوری اسلامی ندانیم از امکانات نظارتی مجلس 

استفاده می کنیم.

باهنر: ناطق نوری یقیناً 
دبیركل جبهه پیروان 

نمی شود

جانشین فرمانده کل ارتش تاکید کرد: عرصه 
مذاکرات هس�ته ای اتمام حجت برای دش�من و 

افراد خوش خیال و ساده لوح در کشور است.
امیرس��رتیپ سیدعبدالرحیم موس��وی جانشین 
فرمانده کل ارتش در حاشیه همایش تحلیل عملیات 
آزادس��ازی سوس��نگرد در جمع خبرنگاران گفت: ما 
ممکن اس��ت در طول 35 سالی که از پیروزی انقلاب 
اس��لامی و دفاع مقدس گذش��ته اس��ت ریزش هایی 
داشته ایم اما رویش های ما به مراتب بیشتر بوده است.
وی با اش��اره به اینکه معمولا در مسایل سیاسی 
ورود نمی کنم درباره مذاکرات ایران و کشورهای 5+1 
افزود: در این زمینه فرمایش��ات رهبر معظم انقلاب را 
نصب العین قرار می دهم ک��ه افرادی که در مذاکرات 
ش��رکت می کنند س��ربازان خط مقدم م��ا در عرصه 

دیپلماسی و جنگ سیاسی هستند.
امیر موسوی اظهار داشت: نباید مذاکرات هسته ای 
با مذاکره حل و فصل مس��ائل ایران و آمریکا اش��تباه 
شود زیرا متاسفانه می بینیم برخی این اشتباه را انجام 

می دهند.
جانش��ین فرمانده کل ارتش افزود: چنین چیزی 
ش��دنی نیست زیرا بسیاری از مسائل جابه جا می شود 
لذا با توجه به موضع استکباری و روحیه تفرعن تاریخی 
ک��ه دارند و جنایت هایی که در ح��ق همه ملت ها از 
جمله ما انجام داده اند، با 2 س��اعت س��ر میز نشستن 

قابل حل نیست.
به گزارش باشگاه خبرنگاران، امیر موسوی تاکید 
کرد: این عرصه مذاکرات نیز برای ما اتمام حجت با 
همه کسانی است که در طرف مقابل هستند و هم 
در پیش��گاه خداوند این کار صورت می گیرد و هم 
اگر کسانی که در کشور هنوز خوش خیال و ساده لوح 
هس��تند که فکر می کنند آب ما با آمریکایی ها در 
یک جوی برود، آنها نیز در پایان این کار به اشتباه 
خود پی می برند و حقانیت جمهوری اسلامی اثبات 

می شود.

جانشین فرمانده ارتش:

عرصه مذاكرات
 اتمام حجتی برای دشمن 

و افراد خوش خیال 
در داخل كشور است
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